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PROTOKÓŁ NR XII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

27 sierpnia 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12
00

 do godz. 14
10

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Komendant Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą    asp. sztab.  Janusz Bogdański 

5. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach: p. Małgorzata Krawczyk 

         p. Andrzej Przyborek 

         p. Łukasz Klatka 

6. Adwokat                                                                p. Tomasz Rychlicki 

7. Przedstawicielka Klubu Seniora    p. Kotaniec 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

  

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 
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c) powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 

Sądu Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2016-2020.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Pan Burmistrz zaproponował zmianę w proponowanym porządku obrad.  Prosił 

o przekazanie informacji w sprawie suszy pracownika U M i G - p. Łukasza 

Klatkę. Radni wyrazili zgodę. Pan Klatka poinformował o skutkach silnego 

wiatru, które miało miejsce w dniu 25 lipca br. w miejscowości Strzałki. W 

wyniku tego zdarzenia zerwane zostały konstrukcje dachu na budynkach 

mieszkalnych. Poszkodowani otrzymali pomoc doraźną.  

Pan Burmistrz dodał, że jedna z poszkodowanych rodzin zrezygnowała 

z pomocy doraźnej.   

Następnie poinformował, że wnioski w sprawie oszcowania strat w uprawach 

rolniczych powstałych w wyniku suszy należy składać w sekretatriacie tut. 

Urzędu do 04.09.2015r. termin został wydłużony.  

 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 12 radnych przy 

obecnych 12 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek obrad został przyjęty. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z poprzednich sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W 

związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołów z 

ostatnich sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów. W 

głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady 

Miejskiej z dnia 25 sierpnia 2015r.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Sołtysi sołectwa: Rokitnica – p. Tatiana Dąbrowska 

  Łęgonice – p. Pęzik  

  Prosna – p. Wielgus Jerzy 

  Wał – p. Dąbrowski Kazimierz 
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 Przewodnicząca Osiedla Nr 1 – p. Helena Pardej 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.   

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. Wprowadza się plan dochodów 

bieżących tytułem dotacji celowej otrzymanej z powiatu na zadania bieżące 

realizowane na podstawie porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem 

Grójeckim, a Gminą Nowe Miasto nad Pilicą w sprawie przekazania Gminie do 

realizacji zadania własnego polegającego na prowadzeniu Liceum 

Ogólnokształcącego w Nowym Mieście nad Pilicą. Kwota otrzymanej 

subwencji oświatowej z budżetu państwa 225 600,00zł.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz zapytał w kwestii przebudowy 

drogi powiatowej Nowe Miasto – Domaniewice we wsi Łęgonice i 

Domaniewice.  Pan Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy inwestycja 

jest realizowana. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie powołania 

zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu 

Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2016-2020. Do komisji zgłoszono 

następujących radnych: 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina, 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz, 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach Zespołu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina zapoznał z pismem 

zgłoszonym do Centralnego Biura Antykorupcyjnego w Warszawie dotyczące 

m. in. domniemanych nieprawidłowości w gospodarowaniu mieniem Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, a także w wydatkowaniu środków publicznych 

przez jednostki gminne. Następnie Wiceprzewodniczący Komisji zapoznał z 

odpowiedzią na pismo kierowane do Centralnego Biura Antykorupcyjnego w 

przedmiotowej sprawie.  

Następnie głos zabrali radni: p. Iwona Lepa, p. Mirosław Bors oraz p. 

Burmistrz.  

W pytaniach na zakończenie posiedzenia radna Karolina Kącka zapytała czy jest 

możliwość dożywiania dzieci w szkole podstawowej w Żdżarach. 

Przewodnicząca osiedla nr 1 p. Helena Pardej zapytała czy wspólnoty 

mieszkaniowe będą mogły korzystać z pomieszczenia w budynku obiektu 

sportowego na organizowanie zebrań. Pomieszczenie będzie udostępnione. 
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Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z posiedzenia komisji z dnia 19 sierpnia 2015 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Dyrektor Publicznego Gimnazjum  

w Nowym Mieście nad Pilicą     p. Teresa Musiałowska 

2. Wicedyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Nowym Mieście nad Pilicą     p. Ewa Chałupka 

3. Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej  

w Żdżarach                                                 p. Marzanna Olborska 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2015/2016. 

2. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. 

 3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Dyrektorzy szkół działających na terenie miasta i gminy przedstawili 

projekty organizacyjne szkół na rok szkolny 2015-2016.  

Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą p. Teresa 

Musiałowska poinformowała, że w oparciu o przepisy ustawy o systemie 

oświaty został stworzony arkusz organizacyjny. Liczba uczniów  w klasie I- 52, 

w klasie II – 62, w klasie III- 35. Następnie p. dyrektor przedstawiła stan 

zatrudnienia nauczycieli, pracowników obsługi. Zgodnie z zaleceniami sanepidu 

stołówka szkolna jest w trakcie malowania. Szkoła przygotowana jest do 

rozpoczęcia roku szkolnego.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziuba zapytał w kwestii podręczników 

szkolnych. Zakupione podręczniki szkolne będą na wyposażeniu biblioteki 

szkolnej. Założono, że cykl używalności podręczników przez ucznia trwa raz na 

trzy lata.  

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach  p. Marzanna Olborska. 

Poinformowała, że w szkole jest sześć oddziałów, dwa oddziały przedszkolne. 

Zatrudnionych 12 nauczycieli. Następnie p. Dyrektor dodała, że w sytuacji 

potrzeby wynikającej z organizacji nauczania zostanie zatrudniony nauczyciel 

do nauczania języka angielskiego. Szkoła w trakcie przygotowania do 

rozpoczęcia roku szkolnego. W ramach remontu  zaplanowano malowanie ścian 

w oddziale przedszkolnym. Część egzemplarzy podręczników w posiadaniu 

szkoły, aby zamówić kolejne egzemplarze z uwagi na przekroczenie kwoty 

dotacji szkoła musi uzyskać zgodę organu prowadzącego. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Ewa 

Chałupka. Poinformowała, że z uwagi na możliwość odroczenia od obowiązku 

szkolnego szkoła nie zna ilości dzieci uczęszczających w klasie pierwszej i 

oddziałów przedszkolnych. Najprawdopodobniej będą utworzone trzy pierwsze 

klasy i trzy oddziały przedszkolne. W wewnątrz obiektu przeprowadzono 

remont sekretariatu. Pani Wicedyrektor zasygnalizowała zakup wiaty 

przystankowej dla dzieci, zagospodarowanie skarpy przy budynku szkoły. 
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Poinformowała, że uczniowie mają możliwość korzystania z koła gimnastyka 

korekcyjna, koła korespondencyjnego. Uczniowie przejawiający różne 

zainteresowania mogą realizować się na zajęciach pozalekcyjnych takich jak: 

koło plastyczne, informatyczne, dwa koła sportowe dla dziewcząt i chłopców, 

muzyczne, ekologiczne, europejskie.  

Dyrektor Publicznego Gimnazjum poinformowała, że uczniowie przejawiający 

zainteresowania mogą realizować się na zajęciach pozalekcyjnych takich jak: 

informatyczne, historyczne, fizyka naprzemiennie z matematyką, kurs szkolny i 

zespół instrumentalny, koło taneczne. Ponadto uczniowie, którzy mają problemy 

z nauką są to zajęcia dydaktyczno – wyrównawcze, polonistyczne, historyczne, 

sportowe. Prowadzona jest wymiana dzieci polsko-niemieckiej. Pani Dyrektor 

zasygnalizowała o zorganizowaniu na terenie szkoły wspólnego Dnia Dziecka. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach poinformowała, że szkoła 

zaspokaja potrzeby uczniów z zakresu zajęć: ekologiczne, artystyczno religijne, 

plastyczne, sportowe, historyczne, języka angielskiego. Uczniowie objęci 

pomocą psychologiczno-pedagogiczną uczęszczają na zajęcia dydaktyczno-

wyrównawcze.  

Przewodniczący Rady zapytał w kwestii zatrudnienia pracowników 

administracyjnych, w kwestii podziału na grupy, jeśli chodzi o zajęcia 

wychowania fizycznego oraz udzielania stypendium szkolnego za naukę dla 

ucznia. Dyrektorzy udzieli odpowiedzi. W Szkole Podstawowej i Publicznym 

Gimnazjum  w Nowym Mieście nad Pilicą występuje podział na grupy jeśli 

chodzi o zajęcia z wychowania fizycznego, w Szkole Podstawowej w Żdżarach 

nie ma podziału. Jeśli chodzi o udzielenie stypendium dla ucznia za naukę nie 

jest przyznawane.  

Następnie p. Dyrektor Gimnazjum poinformowała o funkcjonowaniu drużyny 

harcerskiej.   

Przewodniczący Rady zasugerował, aby młodzież harcerska pomagała 

kombatantom z racji wieku podczas udziału w uroczystościach. 

Radny Czesław Lewecki prosił o wsparcie młodzieży harcerskiej w zakresie 

noszenia sztandarów oraz proporców kombatantom, którzy z racji wieku nie 

zawsze są w stanie już wytrzymać w pocztach sztandarowych podczas 

długotrwających ceremonii z ich udziałem.  

Przewodniczący Rady zapytał w kwestii dowozu dzieci do szkół.  

 

Wicedyrektor szkoły podstawowej p. Ewa Chałupka zgłosiła: 

- problem dowozu dzieci na zajęcia pozalekcyjne, które szkoła proponuje,  

- zły stan techniczny pojazdu dowożącego dzieci do szkoły (samochód Lublin) 

- problem dowozu dzieci do szkoły w miejscowości Borowina – Osiczyna. 

Droga do przystanku szkolnego wiedzie przez las, a pokonując ją dzieci 

narażone są na różne niebezpieczeństwa zwłaszcza w okresie od wiosny do 

jesieni. Rodzice nie są w stanie zapewnić transport z opieką dzieciom we 

własnym zakresie do przystanku szkolnego. 
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Dyrektor Publicznego Gimnazjum p. Teresa Musiałowska zgłosiła problem: 

- zatrzymywania się autokaru dowożącego dzieci w miejscu do tego 

nieprzeznaczonym oraz poruszyła kwestię opiekunów dowozu dzieci do szkoły. 

Zgodnie z przepisami prawa oświatowego jest, że ten kto się zajmuje opieką 

dowożenia dzieci do szkoły powinien mieć uprawnienia pedagogiczne.   

Radny Mariusz Fandrych prosił o rozwiązanie problemu dzieci z miejscowości - 

Rosocha, które są bardzo wcześnie przywożone do szkoły.  

W dalszej dyskusji podjęto problematykę  w kwestii wyprawki szkolnej dla 

dzieci rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji finansowej,  dofinansowania 

wyjazdu dzieci na wycieczki, problem dopalaczy, w kwestii wydłużenia czasu 

pracy świetlicy szkolnej w PSP Nowe Miasto, koncepcji funkcjonowania 

nowomiejskiego liceum. 

Radny Mariusz Fandrych prosił o monitorowanie na bieżąco i w razie potrzeby 

naprawę znaków informacyjnych przystanek szkolny. 

Komisja dokonała przeglądu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2014/2015. 

Publicznego Gimnazjum Nowe Miasto – budynek poza, kilkoma dosłownie , 

drobnymi szczegółami jest gotowy , wyremontowany i wysprzątany, komisja 

zgodnie z p. dyrektor stwierdziła że na placu sąsiadującym z halą sportową 

należałoby wybudować wielofunkcyjne boisko, zastanawiano się również nad 

możliwością wysadzania dzieci z autobusu na parkingu szkolnym. 

Szkoła Podstawowa w Nowym Mieście – trwają końcowe prace remontowe w 

sekretariacie oraz sprzątanie, stwierdzono potrzebę wymiany podłóg w kilku 

pomieszczeniach klasowych na nieodległy czas, ułożona została na dużej części 

chodników nowa nawierzchnia z kostki brukowej, skarpę zabezpieczono 

geowłókniną, pozostało jeszcze ustawienie wiat przystankowych dla dzieci. 

Publiczna Szkoła Podstawowa w Żdżarach – trwają końcowe prace remontowe, 

sprzątanie, inwentaryzacja sprzętu komputerowego. Dyrektor zaznaczyła 

potrzebę wymiany instalacji elektrycznej, remontu zaplecza sali sportowej oraz 

podważyła zasadność utrzymywania aż trzech boisk sportowych skoro dwa w 

zupełności wystarczają. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

poinformował, że do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą zostało skierowane pismo z dnia 9 lipca 2015 roku 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego w Warszawie. Przytoczył fragment treści 

pisma. Komisja zajęła stanowisko odpowiedź została udzielona. 

  

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 04.08.2015r. do dnia 27.08.2015r. 

Szczegółowa treśc jest zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w 

Biurze Rady.  
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Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji p. Janusz Bogdański, który 

przekazał informacje, na terenie gminy działają grupy przestępcze, które 

okradają osoby starsze podając się za pracownika Urzędu. Zwrócił również 

uwagę na grupy przestępcze innej narodowości, które okradają godpodarstwa 

domowe wykorzystując okres prac polowych. Zaapelował o nie pozostawianie 

domostw bez opieki. Prosił o zgłaszanie zaistniałego zdarzenia. Kierownik 

zaznaczył, że zanotowano sygnały mieszkańców o złym zachowaniu osób 

będących pod wpływem alkoholu na ul. Targowej – schody, przy sklepie 

spożywczym na osiedlu – Zdrowie. Kierownik poinformował o przedłożonym 

piśmie skierowanym do pana Burmistrza o przekazanie dwóch laptopów.  Prosił 

,aby wspomóc Policję zakupem laptopów.  

Radna Iwona Lepa prosiła w miarę możliwości monitorowanie ul. Wąskiej – 

chodzi o problem dopalaczy. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym: 

- w dniu 5 sierpnia br. dokonano odbioru technicznego zrealizowanego zadania 

w postaci przebudowy chodników przy PSP w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Wartość zadania 77 834,87 zł. 

- w dniu 21 sierpnia br. dokonano odbioru końcowego zadania w postaci 

,,Przebudowy ulicy Parkowej w Nowym Mieście nad Pilicą,,. Wartość zadania 

73 272,17 zł.  

- 24 sierpnia  br. dokonano odbioru końcowego zrealizowanego zadania w 

postaci utwardzenia kruszywem drogi za mostem w Gostomi. Wartość robót 

88 160,25zł. 

- w dniu 20 sierpnia br. podpisano umowę z Zakładem Budowy i Eksploatacji 

Dróg i Mostów z Tomaszowa Mazowieckiego na przebudowę drogi lokalnej we 

wsi Pobiedna. Wartość robót 51 048,08zł. Termin wykonania do dnia 09 

września br.  

- w dniu 20 sierpnia br. podpisano umowę z Firmą Roboty Drogowe i 

Brukarskie Budowa Kortów Tenisowych, Łęgonice Małe na utwardzenie kostką 

brukową działki nr 1827/1 przy ul. Parkowej.  

- w dniu 27 sierpnia br. dokonano odbioru technicznego zadania w postaci 

przebudowy drogi powiatowej nr 1688 W Nowe Miasto – Domaniewice. 

Wartość robót 319 185,00zł.  

Zapoznał z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego 

w Warszawie w sprawie lokalizacji lustra drogowego w ciągu drogi 

wojeówdzkiej w miejscowości Żdżary. Urząd Marszałkowski nie widzi potrzeby 

zmiany obowiązujacej obecnej organizacji ruchu w wskazanym miejscu.  

 

Głos zabrała p. Małgorzata Krawczyk pracownik U M i G – poinformowała, że 

gmina wystąpiła z zapytaniem cenowym na następujące zadania inwestycyjne: 
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- projekt kanalizacji sanitarnej z przykanalikami do granicy nieruchomości 

w ul. 1- Maja, ul. Wspólna, ul. Świerkowa, ul. 1- Stycznia, ul. 

Warszawska, ul. Północna. Wpłynęło 6 ofert. Cena najdroższej oferty 

184,500zł. Cena najniższej oferty 31980,00zł. Jest to firma z Radomia 

z którą została już podpisana umowa. Wykonawca pracuje już w terenie.  

- opracowanie dokumentacji sieci wodociągowej z przyłączami do granicy 

nieruchomości gruntowej w rejonie ulic Morelowa, Orzechowa, 

Owocowa oraz kanalizacja sanitarna z przykanalikami do granicy 

nieruchomości gruntowej w rejonie ulic Morelowa i Rawska. Wpłynęło 6 

ofert. Cena najdroższej oferty 61992,00zł. Cena najniższej 16910,50zł. 

Podpisana umowa została z firmą z Olsztyna. 

- Opracowanie dokumentacji na projekt kanalizacji sanitarnej na projekt 

z kanalikami do granicy nieruchomości gruntowej w rejonie ul. Góra, 

Leśna, Kwiatowa. Wpłynęło 5 ofert. Cena najdroższej oferty 18942,00zł. 

Cena najniższej oferty 7257,00zł. Została podpisana umowa z firmą z 

Olsztyna.  

- Opracowanie dokumentacji na sieć wodociągową z przyłączami do 

granicy nieruchomości gruntowej w msc. Borowina, Osiczyna. Wpłynęło 

6 ofert. Cena najdroższej oferty 81180,00zł. Cena najniższej oferty 

26568,00zł. Została podpisana umowa z firmą z Olsztyna.  

- Opracowanie dokumentacji stacji uzdatniania wody przy ul. Rawskiej 28. 

Wpłynęły 4 oferty. Cena najdroższej oferty 79950,00zł. Cena najniższej 

oferty 35950,00zł. Umowa zostanie podpisana w dniu dzisiejszym, gdyż 

wartość podana jest wyższa niż zaplanowano w budżecie.  

- Opracowanie dokumentacji na sieć wodociągową z przyłączami do 

granicy nieruchomości w msc. Żdżary. Wpłynęło 6 ofert. Cena 

najdroższej oferty 31982,46zł. Cena najniższej ofery 4674,00zł. Podpisna 

będzie umowa w dniu 1 września br. z firmą z Grójca. 

Następnie zwróciła się z prośbą do sołtysów, mieszkańców o pisemną formę 

wyrażenia zgody na wykonanie w/w zadań. aby nie wystapiły w trakcie 

realizacji inwestycji wszelkich wątpliwości.   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura 

Rady: 

- z dnia 15.07.2015 r. Informacja dot. zmian w funduszu sołeckim. 

- z dnia 21.07.2015r. Uchwała Nr 16.173.2015 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 lipca 2015 roku w sprawie orzeczenia 
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nieważności Uchwały Nr IX/49/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 11 czerwca2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Mazowieckiemu. 

- z dnia 21.07.2015 roku Uchwała Nr 16.174.2015 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 lipca 2015 roku w sprawie wszczęcia 

postępowania nadzorczego w sprawie uznania za nieważną w części Uchwały 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą Nr IX/47/2015 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok z dnia 11 czerwca 2015 r.  

- podziękowanie dla Radnych za wsparcie i zaangażowanie w organizację V 

Dnia z Błogosławionym. 

- z dnia 31 lipca 2015 roku wniosek o zwołanie sesji w dniu 04.08.2015 roku w 

celu pojęcia uchwał: w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. , w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2020. 

- z dnia 04.08.2015r. Uchwała Nr 17.184.2015 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 lipca 2015 r. w sprawie umorzenia 

postępowania nadzorczego wszczętego uchwałą Nr 16.174.2015 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 lipca 2015 r. 

dotyczącą uchwały Nr IX/47/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 11 czerwca 2015 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

- pismo z dnia 19.08.2015 r. od Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Warszawie Wydział Prawny w sprawie nieudzielania odpowiedzi na pismo 

skarżącej z dnia 10 czerwca 2015 roku. 

- z dnia 21.08.2015 r. wniosek mieszkańców osiedla Nr 2. 

- z dnia 24.08.2015r. wniosek mieszkańców wsi Świdrygały. 

- z dnia 24.08.2015r. odpowiedź na pismo z dnia 10.06.2015r. i z dnia 

06.07.2015r. p. Barbary Gąsiorowskiej. 

- z dnia 25.08.2015r. odpowiedź na pismo LEX.R.40.54.2015BM do 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  w Warszawie Wydział Prawny w 

sprawie udzielenia odpowiedzi na pismo z dnia 10.06.2015r. i z dnia 

06.07.2015r. p. Barbary Gąsiorowskiej. 

- z dnia 25.08.2015r. wniosek Kierownika Posterunku Policji w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

- z dnia 27.08.2015r. skarga na bezczynność Burmistrza przesłana drogą 

elektroniczną. 

Pan Przewodniczący Rady dodał na dzisiejszej sesji jest nieobecny radny 

Czesław Lewecki. Nasuwa się refleksja dotycząca, że są cele takie, które 

powinny być realizowane ponad podziałami i ich realizacja, o których 

wspominał p. Burmistrz i p. A. Przyborek mam na myśli drogę za mostem w 

Gostomi. Należy zauważyć inwestycja jest zrealizowana. W Radzie nie było, 

żadnych zakusów, do tego, żeby tę inwestycję wycofać z realizacji. Kolega 

Czesław Lewecki był na odbiorze technicznym tej inwestycji.  

Następnie przypomniał, że nadal funkcjonują bezpłatne porady prawne 

udzielane w każdą środę dla mieszkańców. Przewodniczący prosił o przekazanie 
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sołtysom i radnym przygotowane przez p. Skarbnik w wersji papierowej 

informacji o wysokości środków przypadających na dane sołectwo. 

Przypomniał, że wnioski do budżetu składamy do 30 września br. Prosił o 

zadawanie jak najwięcej pytań kierowanych do skarbnik p. Ewy Bator i 

wspólnie z radami sołeckimi zastanawiać się jak można lepiej służyć w 

sprawowaniu samorządu na terenie miasta i gminy, żeby się nie trzeba było 

chować, martwić czy mówić bo nie wypada albo odezwać czy zrealizować 

inwestycję powiedzmy sobie wprost te czasy się skończyły. 

Głos zabrał p. Burmistrz zasygnalizował, że wpływają wnioski do budżetu do 

realizacji w przyszłym roku. Ma nadzieję, że to będą przemyślane wnioski przez 

mieszkańców wsi. Pan Burmistrz przekazał sołtysom fragment informacji z 

gazety – Rzeczpospolita dotycząccej  środków przeznaczonych z  funduszu 

sołeckiego na realizację zadań.       

Głos zabrała p. Kotaniec. Odniosła się do problemu: 

- pojazdów, które uszkodziły część ulicy i chodnika  poruszających się do 

budowy obiektu sportowego przy ul. Ogrodowej, 

- modernizacji chodnika przy bl. 6 i 7.  

- naprawy stanu nawierzchni ul. Ogrodowej – przy boisku. Po opadach deszczu 

gromadzi się kałuża.  

- uszkodzonej podstawy lampy oświetleniowej na ul. Browarnej. 

Podziękowała za ustawienie ławeczek na osiedlu przy ul. Ogrodowej. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi. Jeśli chodzi o ławeczki zostały naprawione i 

uzupełnione nowe. Z chwilą zakończenia budowy obiektu sportowego wszelkie 

uszkodzenia nawierzchni zostaną naprawione. Jeśli chodzi o modernizację 

chodnika prosił o zebranie podpisów mieszkańców osiedla, aby taką inwestycję 

zrealizować. Jeżeli chodzi o uszkodzony słup uliczny informacja o naprawę 

zostanie przekazana do Zakładu Energetycznego.  

Głos zabrała Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej odnośnie chodnika 

na osiedlu. W minionej kadencji problem był zgłaszany. Byli mieszkańcy, 

którzy wyrażali zgodę na ułożenie nowego chodnika inni za pozostawieniem już 

zagospodarowanego. Prosiła o zajęcie się tą sprawą. Najlepiej byłoby jak pan 

Burmistrz powiedział, aby mieszkańcy bl. 6 i 7 złożyli podpisy, którzy są za 

wycięciem i oczyszczeniem chodnika i należy rozwiązać ten problem. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że problem nawierzchni drogi wsi Prosna 

został zgłoszony w Starostwie Powiatowym. W najbliższym czasie pojawi się 

równiarka i wyrówna drogę. 

  

PKT 6a 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetowej na 2015 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

oraz załączniki.  
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Przewodniczący Rady nawiązał do podjętej uchwały budżetowej na ostatniej 

sesji rady dotyczącej zwiększenia planu wydatków na zadanie inwestycyjne 

budowa zaplecza sportowego przy stadionie miejskim. Zwiększenie planu 

wydatków wynikało z wprowadzenia zmian podłączenia kanalizacji sanitarnej 

do budynku, czyli z różnicy poziomu budynku do istniejącej kanalizacji. Jest to 

klasyczna niegospodarność przygotowania projektu budowy. Inwestycja musi 

być zrealizowana. Zwrócił się z apelem do obecnych jeżeli zauważą 

nieprawidłowości brak logiki w wydawaniu środków w VII kadencji 

zgłaszajcie uwagi wcześniej na etapie procesowania przy projekcie budżetu 

żeby nie wychodziły dziwne inwestycje. Mamy nadzieję, że pozyskane środki 

zostaną wykorzystane w zupełności. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie. W głosowaniu za – 11 radnych 

przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono 

uchwałę Nr XII/65/2015.   Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2015 – 2020. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła załączniki do 

niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XII/66/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie 

powołania zespołu do wyboru ławników.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XII/67/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7 

 

Interpelacji nie zgłoszono.  

 

PKT 8 

Sołtys wsi Prosna p. Jerzy Wielgus - prosił o wykorzystanie piasku z rowów 

przydrożnych jako warstwę do wyrównania nierówności drogi. Pan Burmistrz 

odpowiedział, że działania te leżą w gestii Powiatu. Aby udrożnić rowy należy 
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wykonać odpowiedni projekt. Wniosek został skierowany do Powiatowego 

Zarządu Dróg w Grójcu.  

Sołtys wsi Bieliny p. Elżbieta Bors wnioskowała: 

- o naprawę emulsją asfaltową mostku w msc. Bieliny, 

- oczyszczenie stawu, pogłębienie w msc. Bieliny. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej  wnioskowała o naprawę 

nawierzchni drogi przez pojazdy poruszające się do budowy obiektu sportowego 

– na osiedlu przy garażach.  

Sołtys wsi Sacin p. Jacek Pakuła wnioskował o wycięcie samosiejek przy drodze 

wyjazdowej z Sacina, które stwarza zagrożenie w ruchu drogowym. Pan 

Burmistrz odpowiedział, że problem zgłaszany był do Starostwa Powiatowego. 

Termin oczyszczania rowów  przydrożnych to grudzień br. Jeżeli jest zagrożenie 

w ruchu drogowym informacja zostanie przekazana, aby wyjazdy przy drogach 

podporządkowanych zostały zgłosiła czyszczone.  

Sołtys wsi Rudki p. Dziedzic Emilia wnioskowała o wymianę oświetlenia 

drogowego.  

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokółu. 

 

 

 

 Protokołowała       Przewodniczył  
         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas      mgr. Tomasz Pietrucha 

 


